
Styret og støtteroller 

Styret og støtteroller har i 2023 bestått av følgende: 

Styret Navn Lisens  
Leder Aage Danielsen La9yba  

Nestleder Bjørn Espeland Lb4dj  

Kasserer Terje 
Benjaminsen 

La3wx  

Sekretær Per Dybvik La7im  

Styremedlem Lars Pettersen La9pea  

Støtteroller    

QSL-Manager Torbjørn Frantsen La6koa  

Stasjonsbestyrer Lars Pettersen La9pea  

Ansv.Repeatere Aage Danielsen La9yba  

Web/Dig.kom Aage Danielsen La9yba  

Leder Valg kom. Roy Veimoen La6loa  

Medl Valg kom. Jan-Øyvind 

Evensen 

Lb4cj (*) 

Revisor Kent-Inge 
Johansen 

Lb8gj (*) 

Leder Samb.gr Ikke besatt i 2023   

(*) Revisor og Medlem valgkomiteen kom på plass i november 

2023. 

Vi definerte klubbens mål slik: 

 

«En aktiv klubb som får inn nye medlemmer og som 

driver felles prosjekter til beste for klubben og 

medlemmene og som bygger ny kompetanse. Vårt 

samfunnsansvar er viktig, og vi tilbyr 

kommunikasjonsløsninger til FORF familien og stiller 

opp med nød og katastrofe løsninger.» 

Styrets oppsummering for 2023 kan sammenfattes 

slik: 

• Vårt prosjekt=Vårt samfunnsansvar -

Etablere en Sambandsgruppe – pågår 

 

 

Loopen skal opp! Bjørn LB4DJ in action 

ÅRSMELDING LA1H 2023 

Styret LA1H  

• En aktiv klubb: Vi har gjennomført møter – 

medlemsmøter og styremøter og dugnader 

– stort sett etter plan 

• Vi har sagt ja til å arrangere NNHM 2024 på 

Harstad Folkehøyskole i juni 2024   

• Nye medlemmer: Vi har ikke lykkes med 

systematisk arbeid knyttet til rekruttering 

• Innholdet på medlemsmøtene må bli så 

attraktive at medlemmer møter opp 

• Vi har definert nye mål for klubben – dette 

for å ha et grunnlag for å søke midler 

eksternt. Det er bare vårt samfunnsansvar 

som vi kan bruke som argument for å søke 

midler. 

• Ny Kompetanse: Vi har kjørt opplæring på 

tema innen sambandstjenesten 

 



Møte og dugnads virksomhet 

Det er avholdt 11 medlemsmøter og 5 

styremøter.  

I tillegg er det utført betydelig dugnadsarbeid 

på 1H gjennom vår/sommer/høst perioden. 

Styret takker alle som har bidratt for ypperlig 

innsats. 

 

Det er kjørt spesielle tema dager/kvelder der vi har 

gått igjennom ulike tema innen sambandstjenesten. 

Totalt 8 medlemmer er nå godkjent som 

Sambandsoperatører av NRRL. 

 

Oppmøte på medlemsmøtene 

Deltakelse/oppmøte på de månedlige 

medlemsmøtene har generelt vært for dårlig. Det er 

stort sett en «fast»-kjerne av folk som møter og i 

snitt er vi ca. 8 stykker. 

Årsaken til dårlig oppmøte må vi ta tak i – fordi 

dette er litt av fundamentet og gleden med å være 

medlem i en klubb. Orker ikke medlemmer å møte 

opp en gang pr. måned så greier vi ikke å bygge 

gode sosiale forhold i klubben. 

Styret 2023 oppfordrer styret 2024 til å ta tak i 

denne utfordringen. 

Et av de vellykkede medlemsmøtene var da vi fikk 

besøk av Terje Arntzen LB7FA – han ga oss et fint 

innblikk i satellitt kjøring og QRP aktivitet generelt.  

Et forsøk på å få flere til og møte opp var at vi i 

september la ut et nyhetsbrev på la1h.no der denne 

problemstillingen ble tatt opp og hvor vi informerte 

om aktiviteter som pågikk i klubben. 

Styret har brukt la1h.no ganske aktivt i 2023 og også 

lagt ut informasjon på Facebook – åpen side la1h 

Harstadgruppen av NRRL. 

Ganske populære møter også når 9YBA Aage satte ut 

esker med utstyr som han donerte til interesserte.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

LB7FA Terje demonstrerer utsyr! 

 

Jan-Øyvin 

(LB4CJ) en 

meget god 

bidragsyter i 

dugnadsarbeid 

tar en vel- 

fortjent pause! 



 

Rekruttering 

Våre mål: 

Vi markedsfører oss og får flere til å ta digitale kurs. 

Vi stiller med fadderstøtte til de som går på kurs 

Vi prøver å ta vare på de som har tatt kurs og får de 

med i klubben 

Vi lærer rekruttering av andre som har lykkes 

 

Den beste rekrutterings aktiviteten vi gjennomførte 

i 2023 var at HT laget en meget bra reportasje fra 

Radioamatør virksomheten. Det var datter av 

LA6KOA Torbjørn – Melissa Frantsen - som var 

journalist og som besøkte oss 26.7.2023. 

Hele forsiden på HT (17.oktober) var brukt til å 

profilere klubben sammen med en meget god 

reportasje inne i avisa.  

Reportasjen har vi også sendt inn til Bullen som et 

eksempel på god reklame fra lokal avvis – om dette 

når opp i alt det spennende Bullen har å presentere 

– vi vise seg i framtidige utgivelser. 

Rekruttering – som systematisk aktivitet – har vært 

for dårlig.  

 

Nye medlemmer kommer inn gjennom at gode 

medlemmer i klubben reklamerer og drar folk inn på 

de digitale kursene som kjøres. 

 

 

Figur 1 LA9YBA - Leder LA1H på forsiden av 
HT 

Medlemsutvikling: 

Det er pr. utgang 2023 24 aktive medlemmer og 

6 medlemmer som er betalende som 

Støttemedlemmer. 

I 2023 tok LA7HM Jo Dybvik og LB8GJ Kent-Inge 

Johansen lisens og ble medlemmer. 

I 2024 er det i alle fall 2 fra området som har 

bedt om fadder støtte og som har meldt seg på 

kurs i Bergen. 

 

 

NRRL 

9YBA Aage har – i rollen som leder - deltatt i møte med en arbeidsgruppe i regi av NRRL som ser på hva 

NRRL må gjøre for å bedre sitt tilbud til medlemmene. 

I tillegg er 9YBA Aage valgt inn som styremedlem i Sambandstjenesten sentralt – dette gir oss både innblikk 

i tjenesten og mulighet til å påvirke gjennom gode innspill. 

NRRL har også forespurt om de kan arrangere sin generalforsamling i forbindelse med vår arrangering av 

NNHM 2024.  

 

  



 

Figur 2 LA1U – på sitt hjemme QTH - etter at vi har 
lastet QUAD´EN på hengeren. 

 

 

Donasjon! 

Vårt medlem LA1U – i Sørreisa – besøkte oss i 

sommer og hadde med seg nyheter om en meget 

stor gave – en splitter ny ubrukt Qubex Quad 4 

Element. 

Denne har alle band opp til og med 20M -inklusiv 

WARP bandene. Antennen er enorm og vi tror ikke vi 

tør å sette denne opp som en 4-element – vi prøver 

og få den opp som enten 3 eller 2 element. 

Værforholdene er nok i tøffeste laget for en så stor 

antenne. Dette blir våren/sommerens store antenne 

prosjekt på 1H. 

Tusen takk til 1U for denne fine gaven!  

Beste sosiale aktivitet i 2023! 
Det var Jan-Øyvind som sto for denne prestasjonen 

da han på møtet i oktober overrasket med serving 

av «seimølje» så fersk som den kan bli. 

Stor stemning og folk koste seg på 1H  

I tillegg ble det organisert et hyggelig Julemøte på 

restaurant AWA den 17 desember – her møtte 7 

stykker som fikk en hyggelig aften.  

 

 

 

 

SAMBANDSTJENESTEN 

LA1H deltok med 5 medlemmer på FORF sin samling 

lørdag 11.11.23 på Bardufosstun. 

LA1H har deltatt på to FORF aksjoner i 2023. En i 

Grovfjord hvor vi deltok sammen med Narvik Gruppa 

(LA1N). I tillegg deltok vi i en aksjon i Harstad hvor 

utgangspunktet /KO var etablert på brannstasjonen 

i Harstad. 

På grunn av at vi ikke fikk inn ny person som leder 

av Sambandsgruppa på årsmøtet i 2023/februar så 

har Sambandsgruppa vært uten leder. Styret har 

derfor formelt ivaretatt denne rollen, men det er nå 

svært viktig at vi får inn en person til å lede dette 

arbeidet. 



STASJONSBESTYRER 

LA1H 
Beklageligvis tok stormen vår 3 element 

beam vinteren 22/23. Lars LA9PEA – 

stasjonsbestyrer berget restene og beamen 

er ok og henger på veggen i klubbhuset – 

klar til ny innsats. 

Lars har – sammen med Jan-Øyvind og Bjørn 

fått orden på operatørrommet og 

antennene. 

Det er gjort mye arbeid på operatør rommet 

og status nå er at vi har følgende ordentlig 

på plass: 

ICOM 7300 med Expert 1K PA trinn koblet 

opp mot en full 80M loop 

 

 

Figur 3 Stasjonsbestyrer og dugnadsgjeng i farta 

 

Denne er også koblet opp mot en Rasperry PI som kjører RemoteTX løsningen som gjør det mulig å 

fjernstyre stasjonen hjemmefra. Anbefalingen er at PA kun benyttes når du opererer lokalt. 

I tillegg har vi gammelstasjonen ICOM 756 Pro III som står som «stand alone» med en Windom som går opp 

til 80 M bandet. 

På antenne side har LB4DJ laget en full size 80 M loop som er satt opp i det øverste festepunktet i wire mot 

TV-tårnet. Antennen går meget bra. 

Det er ryddet på rommet og det er satt opp hyller på vegg hvor plugger og annet materiell plasseres. 

Det er satt opp en FM VHF stasjon som står opp mot R4. 

Det er ryddet opp i kablingen fra stasjon og opp til loftet. På loftet er det ryddet ordentlig både på utleie 

rommet og på lille-rommet. Her har LB4CJ og LB4DJ vært primus motorer. I tillegg har Trond og Bjørn 

trukket ned en ny kabel vei for CAT5 kabel til Operatørrommet.        

 

Figur 4 Utleierommet etter at rydding er utført og LB4CJ har montert opp hyller 

 

 

 

 

Det eneste som nå står igjen av 

inntektsgivende utstyr på LA1H er utstyret 

til Harstad Kommune.  

De stasjonene som sto oppkoblet tilhørende 

Havbruk / FUNN er koblet ned og flyttet til 

TV-Tårnet. 

I rommet står også vårt APRS utstyr (iGate) 

og vår DMR stasjon. 

I tillegg står det utstyr i racket tilhørende 

Hang-glider folket. 



 

INTERNET PÅ LA1H.                

 
Vi har tidligere hatt to internetkoblinger til 1H – En forbindelse på radio link fra FUNN og vår 

original sponsede Internett forbindelse fra Nordkraft Fiber. Nå er FUNN delen tatt ned og den 

eneste internettforbindelsen vi har er den fra Nordkraft Fiber. 

Internett fra LA1H distribueres/skytes videre til Maistua slik at DMR der får tilgang til Internett og 

andre DMR ressurser.  

Styret har fått forlenget sponset internett fra Nordanett i 2 år til. 

Problemer Internett: 

Det har vært problemer med at RF tar ned vår interne ruter – spesielt når vi kjører med PA og stor 

effekt. 

ØKONOMI 

 
Vi har nå mistet betydelige inntekter fra FUNN/HAVBRUK da de sambandene de tidligere leide plass 

til nå er flyttet. 

For å kompensere for dette har vi vært aktive og søkt forskjellige institusjoner om støtte.  

Vi søkte om midler fra: 

Vår bankforbindelse 

Equinor 

NoraNett 

Av disse søknadene er det bare vår bankforbindelse som har innvilget oss 2000 kroner.  

Vi undersøkte også mulighet mot Gjensidigestiftelsen, men de gjorde all sin støtte til FORV området 

ferdig tidlig på året og har stoppet for videre søknader. Det kommer nye muligheter i 2024 som vi 

må utnytte. 

En situasjon som hindrer oss i og få støtte fra offentlige myndigheter er at disse ofte stiller et 

absolutt krav om at vi må ha aktiviteter for meget unge medlemmer. 

Fallet i leieinntekter påvirker oss betydelig og vi må se etter andre inntektskilder. 

Inntekter Utgifter Saldo Hovedposter 

Leie Harstad 
kommune 

Strøm Huset Hus fond 

Tippemidler Forsikring Drifts konto 

Kontingent   

Moms kompensasjon   

   

 

 

 

 



 

 

QSL-TJENESTEN 
 
Det er LA6KOA Torbjørn som ivaretar dette området. 
Mengden av QSL kort har vært rimelig konstant med 
absolutt flest kort til LA6KOA Torbjørn.  
 
Fra sentralt hold NRRL har skifte av QSL Manager i NRRL 
medført noe forsinkelse i utsendelse av kort. 
 

QST- LA KJØRINGER 
 

I og med at vi har tatt på oss å arrangere NNHM 2024 så 
kjører vi QST-LA for Nord-Norge hver søndag. 

 
Disse kjøringene har 9YBA – Aage og 7IM - Per tatt seg av. 
Forholdene har vært variable – bra tidlig på høsten, men 
med dårlige condx ved årsskiftet. 

 
Her trenger vi at flere bidrar – dette er en grei søndags 
morgen aktivitet. Du kan kjøre remote mot 1H eller fra 
din hjemme stasjon – du velger selv. 
 

 
 
 
Pr. 7.1.2024 har 491 sjekket inn 
 
 
Som grafen viser – det er meget stor variasjon i antall som 
har fått sjekket inn. Fra bare 3 stk. Den 3.9.23 til 48 den 
15.10.2023. 
 
Det hadde vært interessant å samkjøre disse data med 
data knyttet til nordlys forhold. 

 

    
 
 

 
Figur 5 Siste QSL forsendelse 

 
 
 

NNHM 2024 
 

Vi har påtatt oss å arrangere NNHM 
2024 i helga 7-8-9 juni 2024. Vi har 
bestilt Harstad Folkehøyskole – som 
sist. Vår erfaring fra 2022 kommer 
godt med og vi ser fram til å treffe 

mange gode radio- kollegaer fra hele 
Nord Norge. Nytt styre i 2024 må sette 
i gang videre arbeid med denne saken 

– vi har vært i kontakt med Harstad 
Folkehøyskole og de har bedt oss om å 

ta kontakt i slutten av januar for å 
avklare praktiske forhold rundt 

arrangementet. 
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